
 Referat 
 fra bestyrelsesmøde i Vivabolig afd. 15 
 
Deltagere: Peter Rasmussen, Morten Kruse, Marijanne Danielsen, Tove Nielsen, Rene Holst 

Sørensen, Marianne Nielsen, Steen Købsted, Pia Kurtz 
 
Afbud:                                                                       
 
Gæst: Klaus Bonde 
 
Mødested: Store Tingbakke 31 
 
Mødetid: Mandag, den 14.01.19 kl.19.00 
 
 
 Dagsorden  
 
1. Orientering ved Klaus Bonde  
  Et fornuftigt år. Huslejebetingede konti er indenfor budget. Der er indkøbt ny golfbil med lad i 

halvpart med afd. 11.  
  Køkkenet i nr. 74 bliver lavet i overensstemmelse med råderetskataloget. Vi får mulighed for at 

se det inden indflytning. 
  Leje af fælleshuset, koster 1.200 kr for et døgn eller en weekend. Eksterne betaler 3.000 kr, 

1.500 kr i opskrivning, 1.500 kr i depositum og 1.500 kr i leje. Ved afbestilling 14 dage før 

beholdes opskrivningsgebyret. Ved senere aflysning beholdes hele beløbet.  

2. Godkendelse af dagsorden Godkendt.  

3. Gennemgang og opfølgning af referat fra sidste møde Kloakker er spulet igennem, det skulle 
nu være i orden.  

  Vaskeriet er færdigt. Der er sat mærkater på at der ikke må vaskes hundetæpper og 
hestedækkener i maskinerne på grund af allergi.  

  Flisearbejdet er færdigt.  
  Filtre er skiftet.  

  Råderetskatalog skal være klar inden næste beboermøde, Klaus Bonde skal med ind over.  

4. Orientering af formand Nyt gaskomfur i fælleshuset. Det gamle var 29 år gammelt. Der 
kommer LED lys op i gangen og på toiletter. Der kommer overdækning ved indgangsdøren. 
Der er kommet nyt køleskab til drikkevarer. 

  Rengøringen halter, både lokalet og servicen. Marianne foreslår en gulvvaskemaskine. Vi får 
Klaus til at undersøge pris. 

  Solceller til taget er gået i stampe, det er for dyrt og bøvlet at lagre strømmen. Ingen ved 

hvornår det bliver muligt.  
5. Ansøgning om opsætning af skur i nr 195 
  Tilladelse givet. 
    

6. Ansøgning om lukning af carport i nr 183 Ansøgning afslået.  
 
7. Evaluering af julefrokost 
  God fest. Ikke så god mad. Flot arrangement. 
 
8. Aktivitetsudvalget søger om 1.000 kr til filmaften 
  Den 21. februar videomaraton med film for alle aldre. Steen undersøger hvad det vil koste at få 

lov til at vise film. 
 

9. Eventuelt Peter: Fremtidssikring af boliger, ingen strømudtag på boliger. 
  Fællesspisning blev aflyst, da der kun var 2 tilmeldinger. Nyt arrangement den 13. februar. 



  Marianne: Helle Højen holdt loppemarked i weekenden, der kom desværre ikke ret mange 
forbi. Marianne er blevet spurgt om hun vil hjælpe med at arrangere næste gang. Nyt 
loppemarked i weekenden 14.-15. juni på den store græsplæne. 

  Forslag om Nytårsfest for beboerne i Fælleshuset, da det er 20 år siden sidste gang. 
   
 
 
 
 
Næste møde: 25.02.19 kl. 19.00 
 

Marijanne Danielsen 
14.01.10 
Referent 


